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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikor lesz végre politikamentes az Agrárkamara?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Tippelős játékra hívom Miniszter Urat! Ön szerint, ha ma megszűnne a saját tárcája azt mennyi idő 
után vennék észre a hazai agrárium szereplői? Több, a mezőgazdaságban dolgozónak is feltettem 
ugyan ezt a kérdést, a tippek elég nagy szórást mutattak, de abban mindenki egyetértett, hogy 
hónapok is eltelhetnek úgy, hogy senkinek nem tűnne fel a Minisztérium felszámolása.

Különös aktualitást kapott ez a tippelősdi egy, a Ház elé került törvénytervezet kapcsán, ami még 
tovább növeli, az amúgy is brutálisra hízott Agrárkamara szerepét. A Kamara a kötelező tagdíjak 
mellett, EU-s és hazai források milliárdjai felett rendelkezik éves szinten, miközben a legtöbb 
gazdálkodók számára érdemi segítséget nem nyújt. Mindezek után joggal várhatnánk el átlátható 
működést, ehelyett sikkasztási botrányokból az Agrárkamarába menekült vezetők, gyanús 
informatikai fejlesztések és botrányos kamarai választás jellemzi a működésüket. Sőt! Az elmúlt 
hetekben megismert törvénymódosítás minden területen tovább terjeszti a Kamara jogait. Mi úgy 
gondoljuk, hogy erősíteni kell a helyben lakó gazdák szerepét a földforgalom ellenőrzésében, nem 
ezzel van baj, és az is tény, hogy az új földtörvény hatályba lépése óta szerzett tapasztalatok alapján 
van mit módosítani a törvényen. Ugyanakkor az előbb felsorolt botrányok és a Kamara Fidesz által 
történt totális belakása alkalmatlanná teszik a pártatlan és szakmailag indokolt döntések 
meghozatalára. 

Mindezek alapján kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy mikor fogják politika-mentesíteni 
az Agrárkamarát annak érdekében, hogy a szakmai döntések visszatérhessenek a hazai 
agráriumba? Ön szerint rendben van az, hogy az Agrárkamara 17 megyei vezetője egy 
egyszerű internetes rákereséssel is bizonyítható módon az Önök politikusa is egyben? 



Várom érdemi válaszát!

Tisztelettel, 

Magyar Zoltán
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